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INFORME ANTENA TELEFONIA MĐBIL. 

Per fi després de gairebé 2 anys demanant l'informe d'una antena situada en un edifici del carrer Major nº 82 

o també per la part del carrer Francesc Guitart nº 59 

 

L'Ajuntament ens facilita un informe sobre aquesta antena, però la sorpresa és que l'anterior govern munici-

pal, ja li havia proporcionat l'abril del 2011 aquest informe a una mare de l'Escola Bressol situada a escas-

sos metres de la controvertida Antena, després que la Associació alertés els pares de l'Escola, 

 

La gravetat d'aquesta acció es que l'Associació de Veïns havia demanat un any abans aquest informe amb 

diferents inst¨ncies, demostrant lôanterior alcalde un total menyspreu cap als veµns, 

 

L'informe diu que l'última inspecció es realitza l'any 2005, havent de haver passat el febrer del 2010 la dar-

rera i que l'empresa operadora: Retevisión Mòvil, S.A., incompleix les revisions periòdiques. El nostre 

Ajuntament el d'ara i l'anterior es mostren indiferents fins el dia dôavui,  davant d'aquest incompliment,  

sense denunciar  la manca del control tècnic periòdic, tal com és obligat per llei.  

 

Un altre aspecte que ens sorprèn d'aquest informe és el que fa a la distància, segons la normativa catalana, la distància mínima 

de seguretat és de 50 metres en espais oberts, sobre edificis considerats sensibles: Escoles Bressol, Centres d'Educació, Casals 

d'Avis i Caps, trobant-se l'Escola a 48 metres, amb aquestes dades els veiem totalment insuficients per a la seguretat dels nens de 

l'Escola i del Casal, 

 

Ens preguntem perqu¯ lôAjuntament abans de construir l'escola bressol no va considerar la proximitat d'aquesta antena i l'efecte 

nociu de la mateixa, demanem es canviï la ubicació d'aquesta antena per la proximitat d'aquests dos centres i el possible efecte 

nociu sobre ells                                Joan Noguera 
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El passat divendres dia 20 es va celebrar un PLE EXTRAORDINARI, per al nomenament del nou 

regidor de Serveis i Promoció Econòmica, substitut de Javier Ventura. 

La decepció que em vaig endur és digna de ressenyar, només assistim dues persones al Ple, no no-

més això sinó que els components de l'equip del PSC, van brillar per la seva absència, NI UN SOL 

D´ELLS va assistir,,també van faltar dos regidors de CiU crec que és una falta de respecte cap als 

seus votants, la seva obligació és assistir als plens. 

A la sortida em va ser presentat el nou Regidor D. Juan Hidalgo, amb ell vaig estar parlant de dife-

rents temes que són de la seva competència i la veritat no tot van ser paraules, també van haver 

molt bones intencions pel que fa als temes que amb el seu antecessor tenia en projecte             F.J. 

EL PLE DEL DIA  20 04 2012  

ñSi no eres parte 

de la solución 

eres parte del 

problemaò 

Tras haber leído la revista publicada por el PSC de Cervelló son varios los vecinos que se han puesto en contacto con la Asocia-

ción. 

En ella hay un artículo que se titula: EL EQUIPO DE GOBIERNO ESTUDIA MONTAR UNA MEGA-INCINERADORA y en 

él nos comunica que esta planta es altamente contaminante. 

Nosotros nos hemos puesto en contacto con el Regidor de Medi Ambient para que nos explicara personalmente esta información 

y trasladarle la alarma creada entre los vecinos, 

El Regidor nos ha informado que no es cierto lo publicado, y nos añade, que lo que se había estado haciendo es buscar inversión 

para instalar una planta de Biomasa, y que dicha planta nada tiene que ver con lo publicado en la revista del PSC, ya que en ellas 

solo se quema  residuos vegetales  y nada de  residuos sintéticos como plásticos, que son los que desprenden gases tóxicos y con-

taminantes como las dioxinas,. Nos informa que el humo que desprende las plantas de Biomasa es como las chimenea de leña 

pero paliando sus emisiones al aire por unos filtros que solo dejan salir el vapor de la combustión, es decir humo blanco y aire 

limpio y que actualmente la quema de residuos tóxicos lo están realizando algunas cementeras, 

También nos comunica que era un estudio y con esta planta buscaba crear puestos de trabajo en nuestro pueblo, pero que en Ene-

ro el Gobierno Central había retirado las subvenciones a la producción de electricidad por Energías Renovables dado el alto coste 

de su producción, y que las posibles inversiones en Biomasa, como en Fotovoltaicas y Eólicas se habían echado atrás 
El Regidor se compromete a facilitarnos cualquier información que se produzca sobre este tema 

INCINEDORA A CERVELLÓ? 



Como es sabido por la mayoría de vecinos de Cervelló las cosas dentro del 

Ayuntamiento no funcionan a nivel político como es debido 

 

Hace unos días y  en un pleno se nos comunicaba de manera oficial el cese 

del sr Ventura hasta ahora Regidor de Serveis y Promoció Economica. 

 

 Sorprendi· la expectaci·n creada sobre este tema o los muchos rumores 

sobre el motivo de su cese pero  hacia años que no se recordaba en un ple-

no ordinario la sala  tan llena de publico, teniendo que añadir que el sr. 

Ventura supo estar a la altura poniendo su cargo a disposición del Alcalde, 

  

La Asociación de Vecinos no vamos a entrar a valorar el o los motivos que 

han llevado al cese del regidor, pero si que valoramos la actitud siempre 

cordial y resolutiva del  Sr. Ventura hacia la Associació,  dispuesto siem-

pre a atender nuestras propuestas y quejas que nos hacian llegar los veci-

nos, no tardando en corregirlas y solucionarlas, dando  a los vecinos un mejor servicio desde el Ayuntamiento que hasta hace 

bien poco no existía. 

 

 En un principio alg¼n que otro vecino dudaba de su falta de experiencia por su juventud, creemos que 

de sobra ha demostrado su gran madurez en temas que él ha intervenido 

 

Lamentamos que se vaya este regidor porque creemos que será difícil sustituirle por su alto nivel reso-

lutivo, y su entrega por este pueblo Cervelló 

 

 La Associaci· le  da las gracias y le animamos a seguir trabajando por Cervell·,              La Junta 

El passat mes de juliol, en una visita de la Sra. Regidora de Benestar social, al nostre local social, ens va manifestar que en con-

tra del que nosaltres crèiem, no existien Estatuts registrats, però que per al mes de Setembre intentaria tenir fets un nous Estatuts 

per poder presentar-los a la Generalitat 

 

Va passar, el mes de lôAgost, Setembre i finals de lôOctubre i vam rebre una circular per escollir una nova junta,  ja que l'actual 

havia conclòs el seu mandat. 

 

Davant la nostra sorpresa i per embolicar m®s el tema lôAssessor de la Regidora el Sr. Ignacio , ens parla que es farien uns  Re-

glament,  per¸ de realitats RES DE RES, la Junta antiga que portaven un grapat dôanys, presenta la dimissi· a trav®s de la seva 

presidenta i davant la sorpresa i decepció, no es van fer votacions per triar una Junta Gestora, davant la pregunta d'un assistent el 

sr, Ignacio, manifest que la presidenta provisional serà la Sra. Regidora. 

 

Hem tingut diverses reunions amb la Regidora i el resultat mes del mateix RES DE RES, excuses i més excuses, el resultat són 9 

mesos esperant en naixement dels Estatuts, tot i que se li van lliurar tant a la Regidora com l'Assessor els esborranys de un nou 

Estatut. 

 

El passat dia 29 de març, l'Alcalde Sr. Arevalo, en una reunió que vam tenir conjuntament amb la ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE 

CERVELLO, va escoltar la meva exposició del tema, li vaig  lliurar la documentació i em demana que li enviï per email una 

còpia dels Estatuts, els mateixos que li  havia lliurat a la Regidoria, molt amablement es va  comprometre a parlar amb la Regi-

dora, per solucionar d'una vegada el tema, Vaig tenir una grata impressió en veure amb l'atenció que li va posar al tema. 

 

APROFITO PER DONAR LES GRêCIES A LôAAVV Cervell·, PEL SUPORT QUE COM CIUTADê M'HAN DONAT. 

 

Joan Font 
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CASAL D'AVIS MUNICIPAL JOSEP TARRADELLAS 

 

ñLa persona 

inteligente se 

recupera de un 

fracaso, la que no lo 

es, nunca se recupera 

de un ®xitoò 

Cese del Regidor de Serveis   


